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Klub Radnych Rady Gminy Rybno

,,Zjednoczeni dla Gminy Rybno"

W odpowiedzi na interpelac.ie Klub Radnych Rady Gminy Rybno ,,Zjednoczeni dla Gminy Rybno" z

dnia 09.04.2019r, nr l uprzejmie przedstawiam co nastqpuje.

1. Dlaczego podczas wsp6lnego posiedzenia Komisji Stalych w dniu 06.03.2019 r. nie zostata

przedstawiona Radnym mapka sytuacyjna dzialki nr 75-173 z naniesionE planowanE drogq oraz

budynkiem remizy OSP tylko pusty zarys w/w dzialki pomimo, 2e takowa mapka byta ju2 gotowa

izostala zalqczona do specyfikacji przetargowej na wykonanie dokumentacji budowy Remizy

w Rybnie izamieszczonei na stronie BIP w dniu 08.02.2019r. ?

Ad.1 Opisane wy2ej wsp6lne posiedzenie Komisji Rady Gminy Rybno dotyczylo wyboru wariantu

przebiegu d16g alternatywnych, niezbQdnego do sporzqdzenia koncepcji ,,D169 r6wnoleglych w Rybnie

- ulice stanowlqce alternatywnQ siei drogowq w Rybnie dla ul. Lubawskiej iWyzwolenia". W zwiqzku

z tym szczeg6ty budowy remizy OSP w Rybnie nie byty przedmiotem obrad Komisji i nie zaznaczono ich

na przedstawionych dokumentach.

2. Prosze powiedziet jaka jest dopuszczalna minimalna odlegloSd od krawqdzi jezdni od istniejEcych

ju2 ogrodzeri, wg prawa budowlanego?

3. Dlaczego na mapce sytuacyjnej dotyczqcej budowy drogi, przebiegajacej przez dzialkq 15-173 nie

zaprojektowano chodnika a krawqdi jezdni biegnie po linii ogrodzenia dzialek N 75-77 4, L5 -775,

15-176?

Ad. 2 i 3 Minimalnq odleglo6i jezdni od granicy oraz lokalizacjq chodnika lub jego brak okre6li

pro,ektant w projekcie.

4. Proszq odpowiedziei jak na podjeidzie do gara2u o dlugo6ci 8m liczqc od bramy do krawqdzi jezdni,

wg projektu, ma zmiescii siq cie2ki w6z bo.iowy przykladowo MAN, kt6rego zewnqtrzne wymiary

wynoszQ 8390*2600*3240. Gdzie wytyczne wg Uchwaly nr 283/34/2012 Prezydium Zarzqdu

Gl6wnego zwiazku Ochotniczych Strazy Po2arnych RP z dnia 19.04.2012 wyrainie okreslajq, 2e

minimalna odlegtoii przed bramq powinna byd r6wna dlugoici miejsca postoju w budynku remizy.

W naszym przypadku jest to 10.

Ad.4 Sprawa okre6lenia odlegloSci iich zgodnoSi z przepisami prawa spoczywa na projektancie remizy.

Jednocze(nie wyjaSniam, 2e Uchwala N 238/34/2OLZ Prezydium Zarzqdu Gl6wnego Zwiqzku

Ochotnlczych Stra2y Po2arnych Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 19 kwietnia 2012 roku w sprawie

ramowych wytycznych projektowania stra2nic ochotniczych straiy po2arnych jest dokumentem, kt6ry

zawiera jedynie wskaz5wki isugestie dotyczqce projektowania. Nie jest natomiast aktem, kt6ry

wywolalby jakiekolwiek skutki prawne obligujEce inwestor6w do stosowania zapis6w tamie
zawartych. Podjazd o dlugosci 8 metr6w w zupelnoSci wystarczy do manewrowania wozem bojowym



OSP. Prace zwiqzane z obslugE pojazdu moina z powodzeniem wykonywai ustawiajgc go nie

prostopadle, lecz pod pewnym katem lub r6wnolegle w stosunku do krawqdzijezdni.

5. Czy budowa drogi r6wnoleglei do ul. Wyzwolenia przewidujq wykonanie pelnej infrastruktury,

obejmujqcej oSwietlenie uliczne, kanalizacjq oraz wodociqgowanie?

Ad.s Docelowo na calym obszarze objQtym budowE od drogi r6wnoleglej do ul. Wyzwolenia ina
terenie nowych dzialek sprawa infrastruktury musi byi rozwiqzana kompleksowo.

Reasumujqc Pafstwa ,,lnterpelacjq nr 1." naleZy stwierdzii, i2 obecnie kwestia dotyczy koncepcji

zagospodarowania teren6w w Rybnie i ustalenia przebiegu dr6g. Koncepcja nie jest ostatecznym i

precyzyjnym dokumentem okreSlajqcym zagospodarowanie, a jedynie ma wskazai kierunki i mo2e

ulegai modyfikacjom, podczas prac projektowych. Ostateczny ksztatt izgodnoSi z przepisami prawa

okreSlq projektanci.
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Ad.6 Protok6l z posiedzenia Komisji z dnia 06.03.2019r. zwolane.i w celu wyboru jednego z 2 wariant6w
przebiegu drogi w zalEczeniu.



ze wsp6lnego posiedzenia Komisli stalych Rady Gminy Rybno odbytego w sali OSP w Rybnie

w dniu 06.05. 20.19 r. pod pzewodnictwem Pani Elzbiety Rozentalskiej przewodniczqcej Komisji
Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa iSpraw Socialnych Rady Gminy Rybno

PROTOKOL Nr 2/2019

Posiedzenie Komisii rozpoczQto o godz. 9.00, zakonczono o 9od2.10.30.

Stan osobowy Komisji Rozwoiu Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska

obecnych: 4 radnych;

Nieobecni: 1 Pan Adam KasProwtcz

(lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu).

5 osob,

Stan osobowy Komisii Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczenstwa i Spraw Socjalnych - 5 os6b,

obecnych: 5 radnych;

Niedbecni: 1 Radny Pan Waldemar Reszka

(lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu).

Stan osobowy Komisji Bud2etu i Finans6w - 5 osoby, obecnych: 4 radnych

Nieobecni: 1 Pan Lukasz Glowacki

(lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu)

Ogolny stan komisji 10 radnych

Spoza grona Komisji udzial w posiedzeniu wziQli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski-Wdjt Gminy,

2.Pan Jacek WiSniewski -mieszkaniec Rybna

3.Pan Witkowski Zbigniew -mieszkaniec Rybna

4. Pan Witkowski Marcin -mieszkaniec Rybna

5.Pan Piotr Kornatowski - przewodniczEcy Rady Gminy

Porzqdek posiedzenia

'l . Otwarcie posiedzenia Komisii, stwierdzenie kworum oftz przyiqcie poru qdku

Posiedzenia.
2. foydanie opinii w sprawie przedstawionych plan6w ,,koncepcji dla dr6g kategorii

gminnej- ulic stanowiqcych alternatywnq sie6 drogowq w Rybnie".
3. Zamknigcieposiedzenia.

Pani Elzbieta Rozentalska - otworzyla wsp6lne posiedzenie komisji sfalych Rady Grniny Rybno.

Powitala obecnych oraz stwierdzila kworum Komisji wladne do podejmowania prawomocnych opinii i

wniosk6w
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Ad. 1 otwarcie posiedzenia. stwierdzenie kworum oraz przviecie porzadku posiedzenia'



Komisja pzy skladzie osobowym 13 czlonk6w, pzy obecno6cj 10 czlonkow, glosami

- ,,za' -10
- ,,pzecivy''- 0

- ,,wstrzymujqcych siq' - 0

pzyjgla porzqdek Posiedzenia.

vd oDtnll w sDrawie Drzedstaw ionvch olan6w .. konce ii dla droq onrAd.2. W anle
qmln n ei-ulic stanowiacvch alternatvwna siec droqowa w Rvbnie"

przewodniczqca posiedzenia P. Elzbieta Rozentalska odczytala pismo w6jta Grniny Rybno oraz

pisma Pana Jacka wisnjewskiego, mieszkanc6w ul. Rzemieslniczej w Rybnie oraz opinig projektanta

Pan? Andzela Romana - stanowiEce zatEcznik do protokolu.

Dyskusja:

pan wantowski Bogdan - czy byly konsultacje w szerszym gronie i mial by6 Pan pro]ektant.

Pan Tomasz Wqgrzynowskj - w6jt Gminy - organizo\,vane byty zebrania dla mieszkanc6w bedacych

zainteresowanymi w tej sprawie- byly 32 osoby, wczesniej 2 lata temu bylo spotkanie wszystkich

mieszkaic6w, zainteresowani byli informowani, mogli skladac wiioski iuwagi do gminy'

pan wantowski Eogdan - jaka minimalna szerokosd dzialki na drogQ. Jesli droga ma wzebiegac przy

zakupionej nieruchomosci od Pani Mederskiej czy w pzysz'losci mozna bqdzie zbudowac Ga@ze dla

osP. Pan Artur Zylka Kierownik Referatu uG Rybno udostQpnil mapki pokazu.iqce wymiary

poszczegOlnych grunt6w.

Pan Rafal Gniazdowski - Radny - Drogi prostopadle do nowej drogi pzy szkole podstawowej i pzy

bloku w Rybnie, czy Jest koncepcja podzial i scalania dzialek dla mieszkanc6w zainteresowanych.

Pan. Tomasz Wqgrzynowski - dzisiaj musimy wybra6 koncepcjg natomiast szczegoly bedq ustalane

na etapie projektowania.

Pan Wojciech Pokrqt - Radny - wazne jest wlqczenie drogi altematywnej do ulicy Lubawskiej. Jezeli

natgzenie bedzie duze pojawi siQ tez problem bezpieczenstwa. Na wysokosci ul. ogrodowe.i zrobie

rondo zamiast skrzyzowania.

Pan W6jt - to sq szczegoly, ale radnj muszq wybrac koncepciQ.

Pani Maeanna Borkowska - Radna -iakijest odzew spoleczny za I czy ll koncepcjE

Pan Adam Bochno - rcdny - czy nie ma problemu z wykupem dzialek od wlascicjeli.

Pan WOit - odzew jest rozny, zainteresowani pzedstawiciele swoie uwagi.

Co do wykupu dzialek problemy sq zawsze, sq osoby, ktore nie zgadzajE siQ n ykup Ale lest spec
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Po czym zwrocila siq z pytaniem do czlonk6w Komis.li, czy ktos chciatby wniesd uwagi bqd2 poprawki

do porzqdku posiedzenia, jaki czionkowie Komisii otzymali w zawiadomieniach o zwolaniu

posiedzenia.

Wniosku o zmianQ porzqdku posiedzenia - nie wniesiono.

Po czym Pzewodniczqca posiedzenia poddala porzadek pod g'losowanie

ustawa, kt6ra pozwala na zalatwienie sprawy.

T



Pan Rafal Gniazdowski - Radny - jaki jest szacowany koszt anwestycji. Pan wojt - jest to kwestia

wyceny pzez zeczoznawcQ.

Pan Artur Zylka Kierfownik Referatu uG Rybno przedstawil radnym koncepcjq scalania i podzialu

dzialek dla zainteresowanych przy alternatywnej drodze.

Na tym dyskusja si? zakonczyla.

Pani Elzbieta Rozentalska - Pzewodniczqca Komisji zarzqdzila glosowanie, co do wyboru koncepcji

Koncepcja l- komisje pzy skladzie 13 cztonkow, przy obecnoSci 9 czlonk6w lpzed zaeqdzeniem

glosowania komisjQ opuscil Pan Bogdan Wantowski/.

8 glosow za, 1 przeciw Pan Rafal Gniazdowski, 0 - wstzymujqcych

Koncepcja ll - 0 za, 0 - przeciw, 0 - wstrzymujEcych.

Przeglosowano koncepcjg l.

Ad 3. Zamknigcie Posiedzenia.

Po wyczerpaniu porzEdku posiedzenia, Przewodniczqca zamknqla posiedzenie'

Protokolowai PrzewodniczEca Komisji
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